
Z valné hromady SDH Bohdíkov 
 
 Dne 30. 11. 2013 se členové hasičského sboru v Bohdíkově sešli na výroční valné 
hromadě sboru. Schůze se též zúčastnili Ing. Luděk Hatoň za OÚ Bohdíkov, pan Antonín 
Havlas za OSH a pan Jiří Hlásný za okrskové sdružení hasičů. Schůze se též zúčastnili pan 
Miroslav Spáčil za SDH Komňátka a pan Adolf Fleischer  za SDH Raškov. Hlavní náplní schůze 
bylo zhodnotit práci sboru za rok 2013. Dle plánu práce se nám podařilo všechny 
naplánované akce uskutečnit. Pouze výstavba sociálního zařízení v areálu vůbec nepokročila. 
Zde je to otázka hlavně financí. OÚ Bohdíkov má též o výstavbu zájem a dle finančních 
možností bude s námi spolupracovat.  
 
Na VVH jsme schválili plán práce na rok 2014, který opět obsahuje velmi mnoho práce pro 
všechny členy, ať je to v rámci obce nebo okrskového a okresního svazu hasičů. Budeme opět 
pořádat Pálení čarodějnic, Pohádkový les i 8. ročník kuželkového turnaje. Velmi kladně byla 
hodnocena práce mažoretek seniorek i Amazonek fotbalistek. Hlavní činnost však bude opět 
zaměřena na údržbu a zvelebování našeho areálu. I v roce 2014 budeme navštěvovat naše 
členky a členy při jejich výročí narozenin, jak to VVH také schválila.  
 
Při této příležitosti chceme poděkovat všem přátelům našeho sboru za jejich pomoc při 
pořádání našich akcí. Poděkování patří i OÚ Bohdíkov za velmi dobrou spolupráci a další 
veškerou podporu. Doufáme, že i v roce 2014 bude dobrá vzájemná spolupráce pokračovat. 
Jelikož se pomalu blíží závěr letošního roku, tak chceme tímto způsobem popřát všem našim 
spoluobčanům radostné Vánoce a šťastný Nový rok. 
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